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GENERALFORSAMLING 
 

Herre Section – Skanderborg golfklub 
afholdte ordinær generalforsamling 

 

Torsdag den 29. september 2022 kl. 20,00 i Skanderborg golfklub, Hylke Møllevej 2. 

 

 

Dagsorden for den ordinære generalforsamling ifølge vedtægterne: 
1. Valg af dirigent 
2. Beretning om den forløbne sæson 
3. Regnskab for det foregående år samt foreløbigt regnskab for det igangværende år. 
4. Budget for det kommende år - herunder fastsættelse af kontingent 
5. Indkomne forslag 
6. Valg af bestyrelse og revisor 
7. Eventuelt 
 
 

Referat af generalforsamlingen 
 
1. Valg af dirigent 
John Kjærgaard blev valgt. John takkede for valget, og konstaterede at generalforsamlingen var lovlig 
indvarslet. Herefter gav han ordet til formanden. 

 
 

2. Formandens beretning ved Carsten Pedersen. 
Carsten gennemgik aktiviteter og begivenheder i den forløbne sæson. Bymatchen i Odder tabte vi. 
Bamsematchen mod damerne vandt vi, og bamsen er nu igen i blåt tøj. Damerne vil lave scoresystemet om 
til næste år, da der er en skæv fordeling af antal deltagere. Det må vi se på. 
På sidste års generalforsamling besluttede vi, at vi i herresektion ikke må slå ud på hul 8, når der står folk og 
venter på teestedet til hul 9. Hvordan er vores erfaringer med det. Måske det kan gøres på en anden måde. 
Der er flere overvejelser vedrørende dette.  
 
Pause i generalforsamlingen på grund af spisning, da den varme ret blev sat på bordet. 
Generalforsamlingen blev genoptaget efter spisningen. 
 
Carsten forklarede at de nye præmieregler fungerede fint, hvor der nu er præmier til hver 5. deltager, mod 
tidligere hver 6. deltager. 
Der havde været god tilgang til herresektion, og kun en lille afgang. Vi har arbejdet med holdspil i 
forbindelse med månedsafslutningerne. Er det godt eller er det skidt. Sig til hvad I mener om dette. 
Herreturen i år gik til Søhøjlandets Golf, der var 16 med på turen. Bestyrelsen arrangerer igen en herretur 
den 9-11. juni 2023. Turen går enten til Hjarbæk Fjord, hvor vi har været tidligere, eller til Rømø, hvor vi 
ikke har været tidligere. Erik vil redegøre nærmere for herreturen. 
Bestyrelsen overvejer at bruge lidt penge på at tage ud og spille en bane, dels med henblik på pleje af 
bestyrelsesarbejdet, men også med henblik på at lave lidt rekognoscering til fremtidige herreture. Der er 
ikke afsat midler til det i det fremlagte budget, men der er tale om et mindre beløb. 
 
Spørgsmål til formandens beretning. 
Med hensyn til at bestyrelsen kunne tage ud og spille en bane, var der overvejende positive 
tilkendegivelser. 
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De fleste i forsamlingen tilkendegav, at reglen om at vi ikke må slå ud fra hul 8, når der står folk på 
teestedet til hul 9, var god nok. Hvis vi godt må slå ud fra hul 8, når der står folk ved teestedet på hul 9, så 
flytter man bare køen til hul 10. I år har der ikke været kø på hul 10, efter vi indførte den regel. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
 
3. Regnskab for 2021 og foreløbigt regnskab for 2022.  
Endeligt regnskab pr. 31/12 2021 og foreløbigt regnskab pr. 28/9 2022 blev uddelt. Regnskabet er 
underskrevet af revisor og kasserer. 
Kasserer Claus Hørlykke gennemgik regnskabet. 
Vi har i år haft en medlemsfremgang, fra 76 medlemmer i 2021 til 83 medlemmer i 2022.  
Vi har i år haft kontingentindtægter på 40.350 kr. og sponsorindtægter på hullerne på i alt 6.000 kr. 
Udgiften til de løbende præmier er steget fra 33.320 kr. til 36.440 kr., og skyldes at vi sidste år vedtog at 
bruge flere penge på de løbende præmier, ved at give præmier til hver 5. deltager, mod tidligere hver 6. 
deltager. 
Det foreløbige regnskab pr. 28/9 2022 viser et overskud på 1.838 kr. og en forventet egenkapital pr. 31/12 
2022 på 34.458 kr. 
Det endelige regnskab pr. 31/12 2021 viser et overskud på 5.336 kr. og en egenkapital pr. 31/12 2021 på 
32.620 kr. 
Regnskabet blev godkendt. 
 
 
4. Budgetforslag / fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår et uændret kontingent på 500 kr. 
Budgetforslag for 2022/2023 blev gennemgået af kassereren. 
Vi vil forsætte med at der er præmier til hver 5. deltager.  
Budgettet blev godkendt, og kontingentet fastsat uændret til 500 kr. 
 
 
5. Indkomne forslag 
Der var indkommet et forslag, men forslaget var først indkommet i går den 28/9. Forslaget er derfor ikke 
indkommet rettidigt. Forslaget går på om bestyrelsen vil arrangere en julefrokost i herresektion efter 
vintergolf. Forslaget blev henvist til punktet eventuelt, dels da forslaget er indkommet for sent, og dels da 
forslaget ikke nødvendigvis skal besluttes af generalforsamlingen. 
 
 
6. Valg af bestyrelse og revisorer 
Stig Ingeman Jensen ønskede ikke at forsætte i bestyrelsen, og der skulle derfor vælges et nyt 
bestyrelsesmedlem. Nyvalgt bestyrelsesmedlem blev Erik Højbjerg. 
Øvrige bestyrelsesmedlemmer var alle villige til genvalg. 
 
Bestyrelsen består nu af:  

• Carsten Pedersen (formand)  

• Claus Hørlykke (kasserer) 

• Tage Kvist Andersen 

• Erik Reinholdt 

• Erik Højbjerg 
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Valg af revisorer 
På valg var revisor Gunnar Sørensen. Gunnar var villig til genvalg. 
Gunnar Sørensen blev valgt til revisor. 
 
 
7. Eventuelt. 
Det indkomne forslag, om bestyrelsen vil arrangere en julefrokost i herresektion efter vintergolf, var blevet 
henvist til eventuelt. 
Formanden kunne oplyse, at han ikke selv ville stå for et sådant arrangement, men hvis der var andre der 
ville gøre det stod det dem frit for. En eventuel julefrokost skulle være omkostningsneutral i forhold til 
foreningens midler. 
Forslaget blev diskuteret, men der var ikke nogen der tilkendegav at de ville arrangere det. Der var enighed 
om at man sagtens kunne nå at arrangere dette, hvis nogen ville være med til det. 
 
Erik redegjorde nærmere for herreturen.  
Vi arbejder med 2 muligheder til en herretur den 9-11. juni 2023. Det ene forslag er, at turen går til Rømø 
Golf, og det andet er Hjarbæk Fjord. Der er lidt forskellige priser på de 2 muligheder, men det vil ligge på 
niveau med sidste år eller lidt over. Der er fordele og ulemper ved begge forslag. Blandt andet er der meget 
kort tilmeldingsfrist til Rømø. 
Erik vil gerne efterfølgende have nogle tilkendegivelser på hvad man tænker om de 2 muligheder. 
 
 
Herefter var generalforsamlingen slut. 
 
 
 
Referatet godkendt af bestyrelsen 
 
 

 
 
Bestyrelsen består efter generalforsamlingen af:  
• Carsten Pedersen (formand)  
• Claus Hørlykke (kasserer)  
• Tage Kvist Andersen (bestyrelsesmedlem)  
• Erik Reinholdt (bestyrelsesmedlem) 
• Erik Højbjerg (bestyrelsesmedlem)  


